
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 3. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 71
Vordingborg Havn og Kommune har nu ventet næsten tre år på en miljøafgørelse i en 
klagesag indgivet af Danmarks Naturfredningsforening til Miljø- og Fødevareklagenævnet 
vedrørende anbringelse af jord på havnen som del af en havneudvidelse. Ultimo septem-
ber 2024 blev det oplyst, at sagsbehandlingen i Miljø- og Fødevareklagenævnet end ikke 
var gået i gang. Den lange sagsbehandlingstid sætter udviklingen på havnen i stå, hvilket 
er ødelæggende for udviklingen og erhvervslivet. Hvad vil erhvervsministeren gøre for 
at hjælpe Vordingborg Havn med at få sagen afgjort? Der henvises til artiklen ”Anlæg 
til grønt brændstof skulle være klar om lidt - forhalet af klage i over 2,5 år”, bragt på 
tv2øst.dk den 28. oktober 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Susie Jessen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på susie.jessen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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